
 

Bestyrelsesmøde 4. september 2019 kl.19:00 

Afholdt hos Morten 

1. Godkendelse af sidste referat 

a. Godkendt 

2. Status på driften 

a. Intet usædvanligt i den daglige drift. 

b. Opgraderingen er desværre ikke så langt, som vi håbede. Og vi har ikke lige 

nu et billede af hvornår, vi kommer videre. 

3. Økonomi  

a. Momsindberetning i Panther er kørt for første gang. Derudover kan man ind-

sætte en anden betaler end modtageren. Generelt en god oplevelse med 

Panther. 

b. Restancer: Vi har en række mindre restancer af seneste opkrævning, som ik-

ke er blevet betalt. Og der er stadig en mindre mængde af skyldnere, som 

har gammel gæld.  

4. Sidste nyt fra TUK-NET 

a. Der er blevet snakket om at få noget mere indhold på infokanalen. F.eks. vi-

deoer fra Højskolen, skolen eller andet. Ideer og indhold modtages gerne. 

5. Vedtægter - fortsat  

a. Morten og Flemming udformer et nyt udkast til vedtægter, som sendes rundt til 

bestyrelsen til gennemgang. Planen er, at vi kan tage det med på generalfor-

samling til januar.  

6. Event med YouSee 

a. Torsdag d.28. november kommer YouSee bussen til Erhvervsforeningens ju-

learrangement. Bestyrelsen skal være til stede, men bussen kommer også 

med 2-3 personaler. 



 

b. Vi skal gå rundt til alle husstande med invitationer. Vi bruger samme gadeop-

deling som sidst. Flemming sender oversigt ud og siger til, hvornår vi kan 

hente invitationerne.  

c. Vi aftaler at lave en konkurrence på både Facebook og vores hjemmeside, 

som bliver afsluttet i bussen på dagen. Flemming tager kontakt til YouSee for 

at få sponsoreret en præmie. 

7. Evt. 

a. Fællesspisning 25. september i Forsamlingshuset. Flemming skal til TukNet 

møde, så Morten tager over. 

8. Næste møde: Onsdag d.20. november hos Eva til julefrokost. 

 


